
 

 
 

Referat fra 
bestyrelsesmøde 

Den 6. september, 
kl. 19-21 

i Klubhuset 

Deltagere Carsten, Peter, Jane og Rikke 
Og Palle og Allan 

 

 
Dagsorden 
 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden og referat fra den 14/6 
Godkendt. 
 

 
2. 

 
Økonomi ved Palle 
Det ser helt godt ud. Kontingent er som budgetteret. Tilskud fra Kommu-
nen er ekstraordinært stort i år pga af tilskud til Skole O. Alt for Damerne 
har givet 54.000 kr. Fyens sprint cup har givet 12.500 til hver af de 4 
klubber. 
Kommende ting: 
Udgifter til Hold DM i alt ca 13.000.  
Tilskud til tur til Dalanar, 10.000. 
Indkøb af skraldespande til klubhuset.  
Carsten giver besked til Morten og Jens. 
 

 
3.  

 
DM stafet 
Det er lige om lidt. Sidste øjebliksaftaler? 
Flot arbejde af Børge. 
Rikke savner vores thermokander! 
 

 
4. 
 

 
Barrierer for at starte med orientering?  
DOF bilaget giver et lidt fortegnet udtryk. Men det var bare en brainstorm 
så derfor er der flere negative udsagn end positive. 
Måske DOF kunne lave et spørgeskema til de seneste 100 nye medlemmer. 
 
Men hvordan ser det ud i OO: Godt velkomstbrev. Rimelig gang i de for-
skellige tiltag. 
Måske kunne tirsdagsholdet lave nogle introbaner. 
Det sociale skal fastholde medlemmer. 
Transport er en udfordring. Det skal vi blive bedre til at gøre fælles. 



Der er forskellige behov, der er vi nødt til at acceptere. 
Husk at vi skal lave en mailliste over de tilmeldte til Fyns 5 dags, til efter-
følgende at kunne udsende tilbud via. 
 

 
5. 

 
De kommende aktiviteter 

A. Fjordens dag den 10/9. Lisette er tovholder 
B. DM for Hold den 8/10, Broddingbjerg. Jubii 
C. Klubmesterskab og spisning den 2/12 
D. Divisionsturnering i foråret? 

 
 
6.  

 
Nyt om træning 
Kunne måske genbruge baner fra tidligere år. Eller brug af ungdomsbaner. 
Har planlagt fælles træning med Faaborg og Svendborg 
Ungdomstræning kører godt. Morten gør en kæmpe indsats. 
Mini/Maxi, 5 nye familier er startet. Blandt andet ved brug af lokale FB 
grupper. 
 

 
7. 
 

 
Nyt om kort 
Intet nyt. 
 

 
8.  

 
Nyt fra DOF, Sydkredsen, og de fynske klubber 
Intet nyt. 
 

 
9. 

 
Kommunikation 
Noget til hjemmesiden, nyhedsbrevet eller Facebook? 
Intet nyt. 
 

 
10. 

 
Eventuelt 
Næste møde den 1/11 kl 19-21. Bemærk ny dato! 
Ikke nok tilmeldte til at hjælpe ved HCA maraton. Derfor droppes vores 
deltagelse denne gang. 
V mangler fortsat en afklaring af telt-udfordringen. Børger leder efter kvit-
tering. Peter bestiller 2 stk. 
 

 


